



#### **HQC-603 Large Cutting Machine**

大型切菜机

use:Leafy vegetables: cut into celery;Chinese cabbage,cabbage, spinach,onion, garlic, melon and other long strips of vegetables, cut into pieces, silky,adjustable thickness,add round knife can be used for sweet potatoes,potatoes,lotus roots,etc. Long strips of vegetables and melons are cut intovertical slices, and the fillings are cut once,which is suitable for foodprocessing industry to cooperate with automated production lines.

用途:叶菜类:可切芹菜、大白菜、高丽菜、菠菜、葱、大蒜、瓜类等长条状蔬菜切成片、丝状,厚度可调,加装圆刀可用于红薯、土豆、莲藕等长条形蔬菜瓜果垂直切圆片,切馅料一次成型,适合食品加工业者配合自动化生产线。

机器尺寸Machine Size:1040 x800 ×1550 mm

机重Weight:180KG 电源Voltage:220V 单相Single-Phase

产量Capacity: 800-1500KG/H 输送带宽Belt Width:165mm

功率Power: 2.2KW



### hqc-611 Bulbous Cutting Machine

球茎类切片机

use:The knife group can be used to cut the rhizome fruits such as potatoes, radishes, sweet potatoes, melons, bamboo shoots, onions, eggplants, etC, corrugated sheets, silk (strips), diced, grater, suitable for catering enterprises or food processing plants.

用途:刀组可用于切割根茎类水果,如土豆、萝卜、红薯、瓜类、竹笋、洋葱、茄子等,波纹片、丝(条)、切丁、刨丝器等,适合餐饮企业或食品加工厂使用。







# **HQC-601 Multi-functional Vegetable Cutting Machine**

多功能切菜机

Features: The new wire cutter can be replaced, which greatly reduces the cost. It can cut the wafer and cut the filling once.

特点:新款丝刀条可更换,

使成本大为降低, 可切圆片,

一次切馅料。

机器尺寸Machine Size:1160×530 x1300 mm

切削长度Cutting Size: 1-60 mm(可调Adjustable)

机重weight:140KG

产量Capacity:300-1000KG/H

电源Voltage:220v 单相Single Phase

输送带宽Belt wWidth:118mm

功率Power:1.87Kw



# **Slice Cutting Machine**

#### 下压式切片机

use: Slicer Machine can use for potato, carrot, taro, sweet potato, onion etc. cutting. And it has smooth surface cutting, fast cutting speed and high output. Its output is more than 1000KG in one hour. Easy to operate, easy to wash and labor saving. The cutting size can be customized. Multi-purpose machine, powerful, large output, easy to change the cutter head, easy to operate, easy to clean, suitable for food processing plants, catering industry, canteen, catering distribution center.

用途:切片机可用于土豆、胡萝卜、芋头、红薯、洋葱等的切片。表面切割光滑,切割速度快,产量高。每小时产量超过1000公斤。操作简单,清洗方便,省力。切割尺寸可定制。一机多用,功能强大,产量大,换刀头方便,操作方便,清洗方便,适用于食品加工厂、餐饮行业、食堂、餐饮配送中心。





### **HQC-800T French Fries Machine**

薯条机

Uses: Cut potatoes, sweet potatoes, eggplants, etc. into square strips or flakes. After cutting, the surface of the finished product is smooth and does not damage the tissue. It is suitable for further steaming, boilling and frying. Suitable for fast food restaurants, manufacturers or food processing plants

用途:将马铃薯、地瓜,茄子等切成方形长条状或片状,切割后成 品表面光滑、不破坏组织》适合原物料进一步蒸、煮、炸。适合速 食店、制造业者或食品加工厂使用。

机器尺寸Machine Size: 660 (L) x560 (W) x900 (H) (mm)

机重Weight: 125KG 产量Capacity: 800KG/H 电源Voltage: 380V

三相3-phase

功率Power: 0.75KW







## **HQC-612D Hiah Speed Dicina Machine**

高速切丁机

Use: Cut white radish, carrot, potato, pineapple, taro, sweet )tato, melon, onion, green pepper, mango, pineapple, apple, ham, apaya, hazelnut, etc. into diced. Suitable for use in central tchens, catering companies, food processing plants.

用途:将白萝卜、红萝卜、马铃薯、菠萝、芋头、番薯、瓜类、洋葱、 椒、芒果、凤梨、苹果、 火腿、木瓜、荀子等切成丁。适用中央厨 、餐饮企业、食品加工厂使用。

电源Voltage: 380V 功率Power: 0.75KW

